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هیات مدیره جدید استقلال انتخاب نشد
تنفس در مجمع باشگاه استقلال

که  استقلال  باشگاه  مجمع  برگزاری  از  بعد 
بدون حضور وزیر ورزش و هیات مدیره استقلال 
انجام شد، با پیشنهاد مطرح شده از سوی وزارت 
ورزش و جوانان و تنفس ایجاد شده، مجمع آتی 
باشگاه استقلال یکشنبه آینده )٢١ خرداد( برگزار 

می شود.
باشگاه  عمومی  مجمع  ایسنا،  گزارش  به 
وزارت  در  دیروز  صبح  شرایطی  در  استقلال 
آغاز شده که حمید سجادی  و جوانان  ورزش 
وزیر ورزش و جوانان و همچنین اعضای هیات 
مدیره باشگاه استقلال در این نشست حضور 

نداشتند.
وزارت  نماینده  فلاح  مرتضی  جلسه  این  در 
نماینده  عنوان  به  قربان زاده  جوانان،  و  ورزش 
وزارت اقتصاد و ستاری به عنوان نماینده وزارت 

دادگستری حضور دارند.
مدیره  هیات  ورزش  وزارت  در  جلسه  در 
به  توجه  با  و  کرد  نخواهد  تغییر  استقلال 
گزینه های  بررسی  از  پس  ورزش،  وزارت  نظر 
هیات مدیره تا چند روز آینده در این خصوص 

تصمیم گیری خواهد شد.
وزارت ورزش و جوانان در همین راستا نوشت: 
با پیشنهاد مطرح شده از سوی وزارت ورزش و 
جوانان و تنفس ایجاد شده، مجمع آتی باشگاه 
استقلال به منظور ترمیم هیات مدیره باشگاه 
برگزار  خرداد(   ٢١( آینده  یکشنبه  استقلال 

می شود.
وزارت ورزش و جوانان و همینطوران مدیران 
دو تیم مایل به برگزاری مجموع عمومی نبودند 
و مدیرکل روابط عمومی وزارت ورزش و جوانان 
هم در توییتی به این مساله واکنش نشان داد و 
گفت مدیران این دو باشگاه باید به فکر نقل و 
انتقالات دو تیم و شادی دل هواداران باشند اما 
قربان زاده تاکید کرده بود که مجمع دو تیم برگزار 

خواهد شد.

شروع لیگ ملتهای والیبال با شگفتی

چین توانست در اولین دیدار از فصل جدید 
لیگ ملتهای والیبال بلغارستان را شکست دهد.

به گزارش ایسنا، در اولین دیدار از فصل جدید 
رقابت های لیگ ملتهای والیبال ۲۰۲۳، تیم چین 
نماینده آسیا به دیدار بلغارستان رفت و به برتری 

رسید. 
کمتر  کسی انتظار داشت چین بتواند در این 
دیدار برنده از زمین خارج شود ولی نماینده آسیا 

۳ بر ۲ توانست به برتری برسد.
نتایج ست این دیدار به شرح زیر است:

چین ۲۵ - بلغارستان ۲۰
چین ۲۱ - بلغارستان ۲۵
چین ۲۵ - بلغارستان ۲۱
چین ۲۰ - بلغارستان ۲۵
چین ۱۵ - بلغارستان ۹

سرمربی سابق استقلال با هوادار به 
توافق رسید

سرمربی پیشین سایپا و استقلال با مسئولان 
به  تیم  این  هدایت  برای  تهران  هوادار  باشگاه 

توافق رسید.
به گزارش ایسنا، سرمربی فصل گذشته سایپا 
در  نیز  را  استقلال  هدایت  سابقه  که  تهران 
کارنامه دارد، با مسئولان باشگاه هوادار تهران 

برای هدایت این تیم به توافق رسید.
محمود فکری جلسه ای را با مسئولان هوادار 
برگزار کرده و برنامه های خود را برای سرمربیگری 
ارائه داده که مورد موافقت هواداری ها قرار گرفته 

است.
معارفه سرمربی جدید هوادار به زودی صورت 

خواهد گرفت.

انتقاد از کیفیت پایین جام تختی
افغانستان چه عایدی برای ما دارد؟

عضو شورای فنی کشتی فرنگی گفت: غلامرضا 
تختی فرد کوچکی در دنیای کشتی نیست، وقتی 
به نام این شخصیت مسابقه برگزار می کنند باید 
هر طور که می شد حداقل ۶ تا ۷ تیم خارجی هم 

دعوت می کردند.
بهرام مشتاقی در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره 
سطح مسابقات جام تختی گفت: مسابقات جام 
تختی به نام کسی است که پرچم دار کشتی ایران 
و در جهان برای خودش اسم و رسمی داشت و هم 
اکنون هم دارد، اما متأسفانه مسابقات در حد و نام 

این کشتی گیر نبود.
ادامه داد: غلامرضا تختی فرد کوچکی در  وی 
دنیای کشتی نیست، وقتی به نام این شخصیت 
باید هر طور که می شد  برگزار می کنند  مسابقه 
حداقل ۶ تا ۷ تیم خارجی هم دعوت می کردند. 
متأسفانه مسابقه ای که برگزار شد اصلاً در شأن 
و شخصیت غلامرضا تختی نبود، درست است که 
فدراسیون و سرمربیان تیم های ملی این مسابقه 
را انتخابی تیم ملی دانستند و از آن سود بردند 
برخی  دیدیم  بارها  که  است  این  واقعیتش  اما 
کشتی گیران در چرخه تیم ملی خودشان را نشان 
جز  ملی  تیم  برای  نهایی  انتخاب  در  اما  دادند 
گزینه ها نبودند. از گذشته تا به الان ما یک مسابقه 
انتخابی داشتیم که دو مرحله بود و کشتی گیران 
نهایت  در  و  می شدند  آماده  مسابقه  این  برای 

بهترین نفرات را انتخاب می کردیم.
مگر دبیر و مربیان تیم ملی با جام تختی 

ملی پوش می شدند؟
عضو شورای فنی کشتی فرنگی عنوان کرد: الان 
شرایط طوری شده که کشتی گیران را از مسابقات 
را هم چرخه  آن  نام  و  انتخاب می کنند  مختلف 
انتخابی گذاشتند. سوال من اینجاست الان همین 
آقایان دبیر، درستکار و رنگرز در گذشته به این 
صورت کشتی می گرفتند و دوبنده تیم ملی را بر 
تن می کردند؟ تیم ملی در قدیم در دو مرحله برگزار 
می شد ولی الان همه چیز فرق کرده و امیدوارم 

که سود ببرند.
جام تختی به نفع کشتی گیران عراقی و 

افغانستانی شد تا ایرانی ها!
و  عراق  مثل  تیم های  حضور  گفت:  مشتاقی 
افغانستان در مسابقات جام تختی چه عایده ای 
برای ما دارد؟! این کشورها اصلاً کشتی گیر خوب 
حتی  می شد  که  هرطور  باید  فدراسیون  ندارند. 
این  به  را  روس  کشتی گیران  کردن  خرج  پول  با 
بالا  رقابت ها  سطح  تا  می کرد  دعوت  مسابقات 
می رفت. در زمان طالقانی او برای مسابقات جام 
تختی، بلیط تهیه می کرد تا قهرمانان دنیا حضور 
دارد  بودجه  کشتی  فدراسیون  رئیس  کنند.  پیدا 
که مدام در حال ساختمان سازی است، اما برای 
مسابقات جام تختی پول ندارد کشتی گیران مطرح 

دعوت کند؟
حسن یزدانی سطح مسابقات را بالا برد

وی گفت: حسن یزدانی وزنه کشتی آزاد است، 
او در مسابقات جام تختی شرکت کرد تا سطح این 
رقابت ها بالا برود. این انتخابی تیم ملی نیست. آیا 
سایر کشتی گیران در سطح دنیا به ما اهمیت دادند 
مسابقه  این  کردند؟!  رقابت ها شرکت  این  در  و 
افغانستانی  و  عراقی  نفع کشتی گیران  به  بیشتر 
شد نه کشتی گیران ایرانی. این خیلی بد است که 
مسابقه به نام بزرگان کشتی برگزار می شود اما از 
سایر کشتی گیران در دنیا کسی حاضر نباشد در 

این رقابت ها شرکت کند.
کار کشتی فرنگی در المپیک و بازی های آسیایی 

سخت است
فرنگی  کشتی  وضعیت  با  رابطه  در  مشتاقی 
عنوان کرد: ما دو رویداد بزرگ سهمیه المپیک و 
بازی های آسیایی را پیش رو داریم، درست است 
تیم ملی کشتی فرنگی در مسابقه قهرمانی آسیا 
در  رقابت ها  این  اما  کرد  مدال های خوبی کسب 
بازی های آسیایی در  اولویت اصلی نیست، ولی 
آسیایی  بازی های  در  است.  جهان  قهرمانی  حد 
کار کشتی فرنگی خیلی سخت است، البته کشتی 
فرنگی با رنگرز خوب پیش می رود او جز مربیان 
استاندارد بالاست که کشتی نوین را بلد است. ولی 
ما نباید در باد مدال های قهرمانی آسیا بخوابیم و 
فکر کنیم می توانیم در بازی های آسیایی و قهرمانی 
بسیار  کار  کنیم،  تکرار  را  مدال ها  همان  جهان 
سخت است، اما تیم ما دست و پا بسته نیست و 
می توانیم در المپیک هم بالای ۴ تا سهمیه المپیک 

کسب کنیم.

به گزارش خبرآنلاین، در فصلی که گذشت از سطح 
بازیکنان  تا تیم های حاشیه خلیج فارس  یک اروپا 
فصل  پایان  با  حال  دیدند.  خود  به  زیادی  ایرانی 
ابهام قرار دارد.  بازیکنان در  این  از  آینده بسیاری 
حال بسیاری از لژیونرها یا با اتمام قرارداد یا فسخ آن 
بازیکن آزاد شده اند و آینده نامشخصی پیش روی آن 
ها قرار گرفته است. از طرفی بازیکنانی مثل مهدی 
با تیم های فعلی خود  طارمی و سردار آزمون که 
قرارداد دارند با پیشنهاد های جدیدی روبرو شده اند، 
با توجه به اخبار منتشر شده به ارزیابی وضعیت آنها 

برای فصل پیش رو می پردازیم.
مهدی طارمی

شاید با ثبات ترین لژیونر ایرانی حال حاضر ایران 
مهاجم بوشهری تیم پورتو باشد. مهدی طارمی طی 
سه سال حضور در این تیم روند رو به رشدی که 
داشته و فصل اخیر را هم به بهترین شکل ممکن 
مختلف  باشگاه های  توجه  مورد  حالا  کرده،  تمام 
تیم های  به  آن  جدی ترین  که  گرفته  قرار  اروپایی 
ترکیه ای مرتبط می شود ولی این ملی پوش ایرانی فعلا 
تصمیمی برای آینده اش نگرفته است. مهاجم ایرانی 
پورتو که قهرمانی در لیگ برتر، سوپر جام و جام 
حذفی فوتبال پرتغال را همراه با این باشگاه تجربه 
کرده، در فصل اخیر با ۲۲ گل به عنوان آقای گلی 
دست یافت و شب گذشته نیز کاپ حذفی را بالای 
سر برُد تا حداقل حق خود و تیمش را در این فصل 
به دست بیاورد. با وجود اینکه مهدی طارمی فصل 
آینده هم با باشگاه پورتو قرارداد دارد، اما شایعات 
پیرامون جدایی او بیشتر از همیشه مطرح شده و 
در هفته های گذشته به بالاترین حد خود رسیده، اما 
این ملی پوش ایرانی با اتمام تمام بازی های تیمش 
در فصل ۲۳-۲۰۲۲ به این مسئله واکنش نشان داد.

مهدی طارمی پس از کسب موفقیت همراه پورتو 
در جام حذفی پرتغال، در جشن قهرمانی تیمش 
عنوان کرد: »می خواهم از همه هواداران تشکر کنم. 
ما نگرش بسیار خوبی نشان دادیم و هرگز تسلیم 
نشدیم. بازی سختی مقابل براگا بود، اما با حمایت 
موفق  داشتند،  باورنکردنی  پشتیبانی  که  هواداران 
شدیم به برتری برسیم.« او در واکنش به سوال مهم 
درباره قطع همکاری با پورتو و انتقال به یک باشگاه 
تابستانی، پاسخ کوتاه و  انتقالات  دیگر در نقل و 
جالب توجهی داد: »خروج؟ من هنوز با پورتو قرارداد 
دارم و در اینجا هستم.« با توجه به شرایط خوبی که 
مهدی طارمی طی سه سال حضور در پورتو داشته، 
بعید نیست فصل آینده نیز برای تداوم درخشش 
را  باشگاه  بیشتر، دوباره همین  افتخارات  و کسب 

انتخاب کند و در سطح بالای فنی بماند.
سردار آزمون

بعد از یک فصل و نیم به نظر می رسد که سردار 
آزمون به آخرین روزهای حضور خود در بایرلورکوزن 
نزدیک شده است. بازیکنی که پس از حضور طولانی 
در فوتبال روسیه راهی یکی از معتبرترین لیگ های 
دنیا شد اما شواهد و گزارش ها حاکی از آن است 
که او و لورکوزن به خط پایان رسیده اند. سردار در 
نقل و انتقالات و انتقالات زمستانی نیز فقط یک گام 
تا ترک بای آره نا فاصله داشت و تا آستانه حضور 
در مارسی فرانسه پیش رفت؛ موضوعی که خود او 
نیز در یکی از مصاحبه های خود به آن اشاره کرده 

بود. با این حال این انتقال در آخرین لحظات منتفی 
شد تا این مهاجم ملی پوش ایرانی در جمع شاکردان 
ژابی آلونسو ماندگار شود. حالا بعد از چند ماه دوباره 
آزمون در آستانه ترک لورکوزن قرار گرفته است. بیلد 
هفته گذشته خبر داد که این مهاجم ایرانی دوباه 
مورد توجه مارسی قرار گرفته و به نظر می رسد که 
حضور در این باشگاه فرانسوی محتمل ترین مقصد 

برای سردار محسوب می شود.
حسین کنعانی زادگان، شجاع خلیل زاده

دو مدافع وسط تیم الاهلی قطر قراردادشان با این 
باشگاه  رئیس  و هفته گذشته  پایان رسید  به  تیم 
در  قطر  الوطن  نشریه  با  مصاحبه ای  در  الاهلی 
آینده  و  خود  خارجی  بازیکنان  وضعیت  خصوص 
کنعانی زادگان  محمدحسین  و  زاده  خلیل  شجاع 
گفت: »زوج ایرانی و بازیکن صربستانی، تیم را در 
پایان فصل ترک خواهند کرد. ما تصمیم گرفتیم از 
بین بازیکنان خارجی، بازیکن اردنی و الجزایری خود 
از  قطری  رسانه های  این  از  پیش  کنیم.«  را حفظ 
علاقه کنعانی زادگان به ادامه دادن در قطر و امارات 
و بازگشت شجاع خلیل زاده به ایران صحبت کرده 
بودند. به نظر می رسد انتخاب بعدی این دو بازیکن 
تیمی از لیگ داخلی باشد باید منتظر بمانیم و ببینیم 
تیم سابق آنها پیشنهادی برای به خدکت گرفتن آنها 
ارائه خواهد کرد یا مشتری از شهر دیگری خواهد 
رسید. الاهلی در ۲۲ بازی به ۶ برد، ۶ تساوی و ۱۰ 
باخت رسید و با ۲۴ امتیاز در رده هشتم جدول ۱۲ 

تیمه قطر قرار گرفت.
امید ابراهیمی

پس از پایان لیگ ستارگان قطر باشگاه ها به دنبال 

تقویت خود برای فصل بعد هستند. با وجود آنکه 
هنوز باشگاه الوکره رسما درباره فهرست خود برای 
فصل بعد توضیحی نداده است اما امید ابراهیمی 
تنها بازیکنی است که جدایی او قطعی شده است و 
آن به دو دلیل است: نخست اینکه قرارداد او با الوکره 
به پایان رسیده است و دوم اینکه ۳۶ سال سن دارد. 
به این ترتیب ابراهیمی بعد از دو فصل از الوکره جدا 
خواهد شد. او از سال ۲۰۱8 در لیگ ستارگان قطر 
بازی می کند و پیش بینی می شود که به فوتبال ایران 
برگردد. استقلال یکی از مشتریان اصلی این بازیکن 

به حساب می آید.
امیرحسین حسین زاده

استقلالی ها در لیگ بیست و یکم در حالی عنوان 
قهرمانی را به خود اختصاص دادند که بدون شک 
بازیکنان  موثرترین  از  یکی  امیرحسین حسین زاده 
این تیم محسوب می شد. مهره جوانی که از سایپا 
به جمع آبی پوشان پیوست و فرهاد مجیدی اعتقاد 
تابستان  زاده  حسین  داشت.  او  به  زیادی  بسیار 
سال گذشته از استقلال جدا شد و به فوتبال بلژیک 
رفت. حضوری که البته برایش چندان موفقیت آمیز 
نبود و این بازیکن جام جهانی را هم از دست داد. 
حالا خبرها حکایت از آن دارد که امیرحسین دوباره 
مد نظر استقلالی ها قرار دارد و مذاکرات با باشگاه 
آغاز خواهد شد. بعضی  به زودی  شارلروا احتمالا 
از افراد حاضر در مجموعه استقلال معتقدند اگر 
کادرفنی به طور جدی روی امیرحسین نظر داشته 
برای  بلژیکی ها حتی  با  است  باشگاه حاضر  باشد 
اینکه حسین زاده را به صورت قرضی برای مدت یک 
فصل در اختیار بگیرد نیز مذاکره کند. نکته اینجاست 

که قایدی و محبی هر دو بازیکنان قرضی هستند 
و در پایان فصل باید به تیم های خود در امارات و 
پرتغال بازگردند به همین خاطر استقلالی ها درصدد 
هستند تا اگر این دو نفر را از دست دادند با جذب 
نفرات جانشین مانع از کاهش قدرت تهاجمی تیم 

خود شوند.
احمد نوراللهی

در  درخشش  از  بعد  ایرانی  پوش  ملی  هافبک 
ترکیب پرسپولیس دو فصل پیش راهی لیگ امارات 
شد. هافبک ملی پوش ایرانی در فصل اول حضورش 
الاهلی  شباب  ترکیب  در  قائدی  مهدی  کنار  در 
عملکرد رضایت بخشی داشت. بعد از گذشت یک 
فصل مهدی قائدی به استقلال برگشت ولی نوراللهی 
با کسب رضایت ژاردیم سرمربی سرشناس الاهلی در 
لیگ امارات ماندنی شد. ستاره سابق پرسپولیس در 
این فصل کولاک کرد و به یکی از مهره های کلیدی 
شباب الاهلی تبدیل شد. احمد نوراللهی بعد از یک 
فصل درخشان شب گذشته با شباب الاهلی جشن 
قهرمانی در لیگ برتر امارات را برگزار کرد. درخشش 
امارات باعث شد  هافبک ملی پوش کشورمان در 
تا ارزش این بازیکن به ۲ میلیون یورو ) تقریبا ۱۱۶ 
میلیارد تومان( برسد. نوراللهی وقتی از پرسپولیس 
جدا شد و راهی امارات شد ۱.۵ میلیون یورو ارزش 
داشت. او تا فصل گذشته همین ارزش را حفظ کرد 
میلیون  نیم  رشد  امارات  لیگ  در  قهرمانی  با  ولی 
پیدا کرد. درخشش  یورویی ) ۲8 میلیاردی تومان( 
هافبک تیم ملی ایران باعث شده تا باشگاه الاتحاد 
قهرمان لیگ عربستان به دنبال جذب این بازیکن 

باشد.

باشگاه استقلال با ارسال ایمیلی به ریکاردو ساپینتو به او اعلام کرد 
درصورت تمایل می تواند با رقم ۷۲۰ هزار یورو به کار خود در این تیم 

ادامه بدهد.
به گزارش ورزش سه، بعد از شکست استقلال در فینال جام حذفی 
ریکاردو  قرارداد  تمدید  پیرامون  زیادی  حواشی  پرسپولیس،  مقابل 
ساپینتو سرمربی پرتغالی آبی ها پیش آمده است. در این خصوص 
دربی  از  بعد  استقلال  باشگاه  مدیرعاملی  کریمی سرپرست  حجت 
صحبت هایی را درباره ساپینتو و درخواست های عجیب این مربی برای 
تمدید قرارداد بر زبان آورد که همانجا می شد متوجه شد دو طرف به 
قطع همکاری نزدیک شده اند. در ادامه نامه ای که ساپینتو خطاب به 
هواداران استقلال منتشر کرد اما بسیاری از معادلات را برهم زد؛ این 
مربی پرتغالی در نامه خود به هواداران تاکید کرد که درخواست های 
غیرمعقولی از باشگاه نداشته و فقط خواهان قرارداد دو ساله و البته 

افزایش ۱۵ درصدی مبلغ قرارداد شده است.
در کنار این حواشی و اختلافات آشکار محرومیت ۴ ماهه ساپینتو 
از سوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال هم فوتبال دوستان را به این 
رساند که مربی پرتغالی به پایان کارش در فوتبال ایران رسیده و دیگر 

شانسی برای بازگشت به استقلال ندارد.
از هواداران استقلال همچنان  اما تعداد کثیری  در چنین فضایی 
را در فضای  این  و  بودند  قرارداد ساپینتو  تمدید  و  خواهان حمایت 
مجازی اعلام کردند. از این رو مدیران باشگاه استقلال هم برای آنکه 
حسن نیت خود را اعلام کنند، در شرایطی که ساپینتو ۴ ماه محروم 
است اما یک ایمیل تازه برای این مربی ارسال کردند و خواهان تمدید 
با استقلال در زمان  با وی شده اند. قرارداد ریکاردو ساپینتو  قرارداد 

مصطفی آجورلو منعقد شد، دو ساله بود؛ به طوری که همکاری به 
مدت یک فصل فوتبالی ادامه می یابد و در صورت علاقه طرفین مبلغ 
قرارداد با افزایش درصدی مواجه می شود و به ۷۲۰ هزار یورو می رسد تا 

به صورت خودکار تمدید شود.
با توجه به اینکه در قرارداد ساپینتو همه چیز به صورت شفاف وجود 
در یک  استقلال  باشگاه  کریمی سرپرست مدیرعاملی  دارد، حجت 
ایمیل تازه به ساپینتو از او خواسته درصورت تمایل به کار خود در 

استقلال ادامه بدهد.
در ایمیلی که باشگاه استقلال به ساپینتو ارسال کرده، آمده که این 
باشگاه حاضر است با همان افزایش ۲۰ درصدی مبلغ که در قرارداد به 
صورت شفاف ذکر شده و با مبلغ ۷۲۰ هزار یورو برای فصل جدید به 
همکاری با مربی پرتغالی ادامه بدهد. استقلالی ها از ساپینتو خواسته اند 
درصورتی که تمایل به ادامه همکاری با همان ۷۲۰ هزار یوروی توافق 
شده در فصل گذشته را دارد، پاسخ بدهد تا قرارداد به صورت خودکار 

برای فصل دوم همکاری ادامه یابد.
این اقدام جالب از سوی مدیریت استقلال در شرایطی صورت گرفته 
که ساپینتو همه مسائل درباره تمدید قراردادش را به وکیل خود که 
هنوز هم در تهران است  سپرده و البته که با توجه به مطرح شدن 
خواسته هایش برای ادامه همکاری به خصوص در امضای قرارداد دو 

ساله بعید است توافقی حاصل شود.
با همه این ها باید منتظر پاسخ ساپینتو به پیشنهاد تازه استقلالی ها 
باشیم. اینکه ساپینتو با علم به این موضوع که ۴ ماه محروم است، 
حاضر است از خواسته های خود کوتاه بیاید یا نه، موضوعی است که 

شاید در روزهای آینده بهتر بشود درباره آن به صحبت پرداخت.

آینده پر ابهام بازیکنان ایرانی در لیگ های خارجی

لژیونر می مانی یا نه؟
با پایان لیگ های سراسر دنیا گمانه زنی ها درمورد آینده بازیکنان شروع شده است، لژیونرهای ایرانی نیز از این قاعده مستثنی نیستند.

و بگیر و بماناقدام تازه استقلال برای ماندن ساپینتو 720 هزار یور

بسیاری از 
لژیونرها یا با 
اتمام قرارداد 

یا فسخ آن 
بازیکن آزاد 

شده اند و آینده 
نامشخصی 

پیش روی آن ها 
قرار گرفته 

است

در ادامه جنجال موسوم به پرونده نگریرا در فوتبال اسپانیا فلورنتینو 
پرز و باشگاه رئال مادرید به همدستی با دادستانی کل این کشور برای 

جاسوسی از بارسلونا متهم شدند.
به گزارش ورزش سه، پای فلورنتینو پرز، رئیس رئال مادرید، به پرونده 
نگریرا و اتهامات بارسلونا به پرداخت رشوه به نایب رئیس سابق کمیته 
داوران اسپانیا باز شده است. یک افسر سابق پلیس اسپانیا رئیس رئال 
مادرید را متهم کرد که در گذشته از باشگاه بارسا و رئیس سابقش، 

ساندرو راسل، جاسوسی کرده است.
ورود یک پلیس مخفی به پرونده: رئال با دادستانی همدست بود و 

جاسوسی کرد
خوزه مانوئل ویارخو، افسر سابق پلیس اسپانیا که سال ها به عنوان 
مامور مخفی، فعالیت می کرده رئال مادرید و رئیسش را به جاسوسی از 
بارسا متهم کرده و این موضوع در اسپانیا به عنوان “عملیات کاتالونیا” 

مشهور شده است.
دامنه اتهاماتی که این افسر سابق پلیس اسپانیا مطرح کرده فراتر از 
فوتبال است و حتی دادستانی کل این کشور را به جاسوسی علیه بارسا 
متهم کرده است. ویارخو اعلام کرد دادستان کل کشور اسپانیا شخصا 
را عملیات  را صادر کرده و آن  بارسلونا  باشگاه  از  دستور جاسوسی 
کاتالونیا نامگذاری کرده است. او می  گوید فلورنتینو پرز در این عملیات 

مشارکت داشته است.

ویارخو در ویدیویی که منتشر کرده می گوید پرونده نگریرا و متهم 
شدن بارسلونا به پرداخت رشوه در گذشته هم روی میز دادستانی کل 
قرار گرفته ولی این پرونده متوقف شده بود، چرا که دادگاه به دادستانی 
اعلام کرد با توجه به نقش آفرینی رئال مادرید و فلورنتینو پرز در این 

پرونده نمی تواند فرایند قضایی را آغاز کند.
پرونده نگریرا چیست و بارسا به چه عناوینی متهم شده است؟

بعد از انتشار گزارشی جنجالی درباره پرداخت مبالغی قابل توجه 
از طرف باشگاه بارسلونا به نایب رئیس سابق کمیته داوران اسپانیا این 
سوال مطرح شده است که این چهره جنجالی کیست و چه سابقه ای 

دارد؟
خوزه ماریا انریکز نگریرا به مدت ۱۳ فصل در بالاترین سطح فوتبال 
باشگاهی اسپانیا قضاوت می کرد. او داوری حرفه ای را در مدرسه داوری 
کاتالان شروع کرد و بعد از دو سال قضاوت در لیگ دسته دوی فوتبال 
اسپانیا قضاوت در لالیگا را آغاز کرد. نگریرا از فصل 88-۱۹8۷ داور 
بین المللی شد و بعد از بازنشستگی به کمیته داوران فوتبال اسپانیا 
رفت و تا فصل ۱8-۲۰۱۷ که بازنشسته شد به عنوان نایب رئیس این 

کمیته فعالیت می کرد.
سازمان مالیاتی اسپانیا در سال ۲۰۲۱ تحقیقات از نگریرا را آغاز می کند 
و درمی یابد در فاصله سال های ۲۰۱۶ تا ۲۰۱8 او از باشگاه بارسلونا روی 
هم  رفته مبلغ ۱.۴ میلیون یورو دریافت کرده، بدون اینکه مالیات آن 

را پرداخت کند. انریکز نگریرا بعد از این تحقیقات جریمه صادر شده 
را پرداخت می کند، اما سازمان مالیاتی پرونده او را مشکوک تشخیص 
داده و به دادستانی ارجاع می دهد. حالا دادستانی شهر بارسلون در 
حال تحقیق درباره این شرکت و مالک آن است و ممکن است او را به 

اتهام فساد مالی متهم کند.
بارتومئو، رئیس سابق بارسلونا، می گوید پرداخت های مورد اشاره 
زمانی که باشگاه سیاست کاهش هزینه ها را تصویب کرد متوقف 
شده است. بارتومئو می گوید از زمان به دست گرفتن ریاست باشگاه 
توسط او این پرداخت ها وجود داشته و تا سال ۲۰۱8 ادامه داشته 

است.
اما در ادامه این پرونده پای خوان لاپورتا، رئیس فعلی بارس،ا هم به 
موارد اتهامی باز شد. در این اتهام ها عنوان شده بود که خوان لاپورتا 
در دوره اول ریاستش، پرداختی ها به نگریرا را به عنوان هزینه روابط 
نیز متوجه گزارش  نهاد  این  و  داده  مالیات گزارش  اداره  به  عمومی 
دروغین بارسلونا نشده است. پرداختی ها به نگریرا در دوره اول لاپورتا 
از ۱۲۵ هزار یورو شروع شد و در سال ۲۰۰۹ به ۵۷۳ هزار یورو رسید. 
بارسلونا رسید مبالغ پرداختی به نگریرا در دوره اول  اینکه  علی رغم 
ریاست لاپورتا را همراه با بقیه صورت حساب های مالی به خزانه داری 
اسپانیا تحویل داده بود، هیچکس متوجه آنها نشد چرا که به عنوان 

هزینه روابط عمومی گزارش شده بودند.

ابعاد جدید و شگفت انگیزی از پرونده نگریرا
عملیات کاتالونیا: رئال به جاسوسی از بارسا متهم شد!


